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Bewonersbijeenkomst 17 januari 2017 
 

Busstation in het Terweepark? Nee! 

Het eerste deel van de avond werd besteed aan de plannen voor verplaatsing van het 

busstation. In grote lijnen werd het volgende besproken/gepresenteerd: 

• De bestuurlijke stand van zaken 

• De acties van de wijkvereniging 

• De acties van de bewoners van de Rijnsburgerweg 

Bijzonder plezierig was de grote opkomst. Niet alleen van bewoners, maar ook van 

gemeenteraadsleden en de pers. 

 

 

PAUZE 

 

 

Algemene ledenvergadering 

1. Opening 

De vergadering opent de voorzitter en heet allen welkom. 

2. Verslag Algemene ledenvergadering 14 november 2016 

 Vastgesteld 

3. Activiteitenprogramma 2017 

Vastgesteld 

4. Wijziging statuten 

 Het bestuur informeert de leden over de redenen voor noodzakelijke wijzigingen voor 

aanpassing van de statuten. Deze kunnen nu bij een volgende ALV voor vaststelling 

geagendeerd worden. 

5. Begroting & contributie 2017 

 Vastgesteld. De contributie is vastgesteld op € 20 per adres. Deze zal na de zomer worden 

opgehaald. 

6. Ontwikkelingen in de wijk 

 Genoegzaam besproken, m.n. de werkzaamheden aan straten en stoepen in verband met 

verkeersveiligheid. De bouwplannen van VMBO aan de Boerhaavelaan werden 

aangestipt. 

7. Rondvraag 

• Gevraagd werd naar het boomplantplan voor ná voltooiing van alle 

bouwwerkzaamheden. 

• Gevraagd werd naar actie richting het schoolbestuur van Bonaventura over de 

overlast van scholieren in de Mariënpoelstraat. 

8.  Sluiting 
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